
Referat – bestyrelsesmøde d. 9. november 2018 i fællesrummet. 

Til stede: Inge, Karianne, Sanne og Jacob 

Dagsorden: 

 

1. Opfølgning fra sidst 

a. Dørtelefoner 

2. El-installationer i kælder 

3. Regnskab 

4. Evt.  

 

 

Ad 1a: Dørtelefoner 

Bestyrelsen har modtaget to tilbud. Vi gennemgår disse og tager en beslutning på næste møde.  

 

Ad 2a: Bestyrelsen er blevet gjort opmærksomme på, at nogle af el-installationerne i kælderen er ulovligt 

installeret og kan være brandfarlige. Disse installationer er blevet lavet i forbindelse med etablering af 5. 

sal. Bestyrelsen har derfor fået et tilbud fra vores nuværende elektriker, på at få udbedret disse 

installationer og dette har vi takket ja til.  

 

Ad 3a:  Bestyrelsen var d. 29/10 til møde hos Tellefsen angående regnskabet og budgettet. Efter 

gennemgang af disse, fandt bestyrelsen stadig fejl i det udarbejdede materiale. Derfor skal dette rettes og 

sendes til revisor igen. Det var (og er stadig) bestyrelsens forhåbning, at vi kunne afholde generalforsamling 

i november måned. Dette kræver dog at Tellefsen får dette koordineret med revisor.  

Tellefsen valgte beklageligvis at indkalde til generalforsamling, førend de vidste om regnskabet ville ligge 

klart. Derfor vurderede bestyrelsen, at denne indkaldelse burde blive tilbagekaldt. Bestyrelsen mener 

nemlig ikke, at der er grund til at afholde generalforsamling, før vi har fået regnskabet på plads. Vi arbejder 

stadig hårdt på at få regnskabet færdigt, således at vi kan afholde generalforsamling i november måned.  

 

Ad 4a: Gennemgang af e-mails  

 

Ad 4b: Næste bestyrelsesmøde: Søndag d. 9/12-2018 

 

Mødet sluttede kl. 20:30  – dirigenten takkede for god ro og orden ☺ 

 

 

  


